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Bratislava, 20.1.2014   

 

 

Vážený pán premiér Robert Fico,  

 

znepokojila nás  podpora vlády SR  opätovne predkladanému  projektu Metropolis. Na 

rokovaní vlády SR dňa 15. 1. 2014 bol aplikovaný zákon č. 175/1999 Z.z. o niektorých 

opatreniach týkajúcich sa prípravy významných investícií a o doplnení niektorých zákonov, 

v znení novely č. 219/2013 Z.z,  podľa ktorej bolo vydané osvedčenie o významnej investícii 

pre projekt Metropolis. Projekt Metropolis bol označený za projekt vo verejnom záujme. 

Podľa informácií z príslušného materiálu pôjde o zábavný komplex. Ako uvádza schválený 

materiál, zatiaľ pôjde len o prvú etapu projektu. Celkovo je však plánované, že na tento 

projekt bude preinvestované 1, 5 miliardy euro, prvá etapa je vyčíslená na 223 miliónov euro.  

 

V tejto súvislosti si dovolíme pripomenúť, že keď  sa v  roku 2009  pripravoval projekt 

Metropolis, jeho prvou etapou bolo vybudovanie megakasína (v urbanistickej štúdii sa 

plánované megakasíno skrývalo  pod krycími názvami polyfunkčná hala a zábavné centrá). 

Realizátorom tohto projektu, bola rovnaká právnická osoba, ktorá dnes stojí  za projektom 

Metropolis a Novým centrom Mesta Košice. Projekt napokon nebol realizovaný, kvôli odporu 

verejnosti. Občania vyzbierali viac ako 125 000 podpisov z celého Slovenska a tento 

nebezpečný projekt sa našťastie nerealizoval.  Po zmene vlády v roku 2010 došlo  aj k zmene 

príslušného zákona. Daňové výhody pre megakasíno boli zrušené, takže projekt pre investora 

prestal byť ekonomicky zaujímavý.  

 

Hoci  realizátor ako aj predstavitelia vlády SR pred médiami k dnešnému  projektu 

Metropolis,  deklarovali, že kasíno v Metropolise  nebude, dovoľujeme si Vás požiadať 

o nasledovné vecí:  

 

1. Aby ste dali verejný prísľub, že Metropolis a taktiež Nové centrum Mesta Košice 

nebudú  strediskami hazardu na Slovensku.  

2. Uzatvorenie samostatnej právne záväznej zmluvy medzi vládou SR a príslušnou 

spoločnosťou, že  v projektoch   Metropolis a Nové Centrum Mesta Košíc sa  nebudú 

stavať herne, kasína a iné zariadenia hazardných hier.  Tento proces môžete  iniciovať  

v zmysle už schváleného  Memoranda o porozumení dňa 15. 1. 2014, podľa bodu 3.3.  

medzi vládou SR a príslušnou spoločnosťou.  



 

Žiadame Vás, aby ste v tejto  osobitnej právne záväznej zmluve právne zabezpečili, že 

presun tejto povinnosti každý vlastník príslušných projektov zabezpečí aj na všetkých 

ďalších vlastníkov do budúcnosti.   

 Z našej strany si Vám dovoľujeme ponúknuť aj   osobné stretnutie k tejto veci.  

 

  

 S úctou  

 

 

  Mária Guregová, predsedníčka FVO, členka petičného výboru proti výstavbe 

 megakasína v Bratislave v roku 2009- 2010.  

 

 

 Michal Makovník, spolupracovník petičného výboru  

 

 

 Martin Dilong, právnik 

 

 

 


